
Zateplení fasády RD Praha Zbraslav. Realizace duben-květen 2022 
Vážený pane Jouzo, 

chtěl bych Vám poděkovat za profesionální vedení akce zateplení našeho staršího rodinného domu. 

Firmu Profibau jsem si vybral na základě nabídnuté ceny, volného termínu realizace (ihned) a také na 

základě vstřícného jednání pana Jouzy. 

Během celé stavby jsem byl nejvíce potěšen lehkostí s jakou vše probíhalo. Samozřejmě byly 

problémy s nedostatkem materiálu, s nesoudržností staré fasády, s nutností řešit odvětrání soklu a 

spoustu dalších. Zvládla se i synchronizace s firmou, která měnila okna a děkuju za to, že jste mě 

přesvědčil aby se nové okenní rámy posunuly ven až na úroveň původní fasády. Vše se nakonec 

vyřešilo, v klidu dohodlo a termín byl víceméně dodržen. 

Pracovníci, kteří vše realizovali, pracovali kvalitně, rychle a nalezené problémy měli snahu řešit a ne 

ojeb**. Až na jedno komunikační nedorozumění si zaslouží jen samou chválu.  

Výsledná kvalita provedení je potvrzená stavebním dozorem. 

Nabídková cena byla v zásadě dodržena. Vícepráce byly vždy nejprve domluveny a odsouhlaseny 

oběma stranami. 

Sám jsem si řešil část klempířských prvků (okapové svody, okapničky) a elektroinstalaci. 

U Vás, pane Jouzo, bych ještě vyzdvihl Vaši spolehlivost. Vše co jste slíbil, jste také dodržel. To se 

v dnešní době bohužel moc nevidí. 

Přeji Vám mnoho pracovních úspěchů a firmě Profibau spokojené zákazníky. 

S pozdravem 

Adam Ondráček 

Praha Zbraslav 


